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产品技术说明书

Product technical specification

一. 产品描述Product Description

P10003A无痕易拉魔术贴采用PU泡棉为基材，一部分是具有钩状细密钩子的面料，另一部

分是具有绒毛状纤维的面料，其背面涂复丙烯酸酯胶，再贴上离型纸制作而成。具有高粘、弹

性抗冲击、减震降噪有“记忆功能”。

The P10003A invisible adhesive Velcro is made of PE foam as the base material. One part is a fabric with hooked fine

hooks, and the other part is a fabric with wool-like fibers. It is coated with acrylic adhesive on the back and made of

release paper. It has high adhesion, elasticity, impact resistance, shock absorption and "memory function".

二. 产品结构 Product structure

三. 主要用途 Main Use

 广泛应用于家居装饰、车内收纳、固定地毯、固定IPAD、固定口袋等。

It is widely used in home decoration, car storage, fixing carpets, fixing IPAD, fixing pockets, etc.

四. 产品特性 Product Features

 具有粘性强、承重强、抗震效果好、持久固定电子元件不易脱落、维修或移除时可以轻松

移除无残胶、优化产品可返工性等特性。
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It has the characteristics of strong adhesion, strong bearing capacity, good anti-seismic effect, durable fixation

of electronic components, easy removal without residue glue when maintenance or removal, and optimized

reworkability of products.

五. 产品规格 Product specifications

 19mm*92mm/19mm*70mm/15mm*45mm

 或其他定制

Other customization

六. 储存及保质期 Storage and shelf life

建议存放在清洁干燥的地方，防止包装破损，避免阳光直射。存储温度为10-35℃，湿度

为40～60%。

It is recommended to store it in a clean and dry place to prevent package damage and avoid

direct sunlight. The storage temperature is 10-35℃ and the humidity is 40-60%.

为保持最佳性能，本品应在生产之日起12个月内使用。

To maintain the best performance, this product should be used within 12months from the date

of production.
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